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Abstract (en)
[origin: US4318107A] The invention relates to a printed monopulse primary source for a radar antenna. The primary source has, arranged on a first
face of a dielectric material substrate, radiating zones forming independent site and bearing difference and sum channels. A receiving supply circuit
for the radiating zones is arranged on a second face of the substrate, opposite to the first face. Connecting means ensure the electrical connection of
the radiating zones to the receiving supply circuit in the thickness of the substrate. Application to airport radar systems.

Abstract (fr)
La source primaire monopulse imprimée pour antenne radar comporte, disposée sur une première face d'un substrat de matériau diélectrique (1),
des zones rayonnantes (20, 21, 22, 23, 24) formant des voies somme, différence site et différence gisement indépendantes. Un circuit d'alimentation
réception (2) des zones rayonnantes est disposé sur une deuxième face du substrat, opposée à la première face. Des moyens de connexion (3)
assurent la liaison électrique des zones rayonnantes au circuit d'alimentation réception dans l'épaisseur du substrat (1). Application aux radar
aéroportés.
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